
Kraków, 24.07.2024r. 

Piotr Moskała - Radny Miasta Krakowa 

Anna Bałdyga - Radna Miasta Krakowa                                                                                                                                                                                                   

 

 

INTERPELACJA 
 

Szanowny Pan 
Aleksander Miszalski 
Prezydent Miasta Krakowa 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie 

 
  
 

Zwracamy się z prośbą o przedstawienie syntetycznej informacji w formie 
tabelarycznej, w jakiej wysokości zostały przyznane subwencje na działalność przedszkoli          
w Krakowie w roku 2023 roku. Proszę o uwzględnienie:  

1. Przedszkoli samorządowych, publicznych jak i niepublicznych 
2. Ilości dzieci w poszczególnych placówkach 
3. Ilości miesięcy w roku w których placówki były dostępne dla dzieci (jak długa była 

przerwa wakacyjna) 
 
 
 
 

 

 

Z poważaniem 

Piotr Moskała 
Radny Miasta Krakowa 

Anna Bałdyga 
Radna Miasta Krakowa 


